



SAVE THE DATE

CIPMM/TBS ROUND TABLES

NOVEMBER 13, 2024

JANUARY 29, 2025

DECEMBER 4, 2024

FEBRUARY 12, 2025

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:

<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/>

La version française suit...

The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management (CIPMM) and the Treasury Board Secretariat (TBS) partnered to deliver a series of four free **Round Tables** for the Procurement and Materiel Management professionals of the Government of Canada.

Each Round Table will take place virtually on Zoom and will consist of a 90-minute event divided between moderated conversations with subject matter experts or a panel of community leaders and interactive portion with the audience.

The Round Tables are open to all Procurement and Materiel Management community members at no cost, but advance registration is required for each Round Table. Register early to save your spot.

Round Table # 1: Values and Ethics in Procurement and Materiel Management

Date: November 13th, 2024

Time: 11:30 am to 1:00 pm EST

Target Audience: Procurement and Materiel Management

Free to attend but advance registration is required.

Register Here: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_8oeRq6QiRGe6u0qtQyw64w

Policies and directives establish a solid foundation for values and ethics in the Canadian public service, outlining the responsibilities and expectations for public servants.

This event will highlight essential practices and tips for applying procurement policies and directives with values and ethics. Speakers will discuss how to meet obligations for conducting procurement and materiel management processes with fairness, transparency and integrity and share lessons learned related to the planning process, bid solicitation and contract management.

Participants will deepen their understanding of upholding values and ethics within the federal procurement process and learn strategies for managing conflicts of interest and other complex situations.

MODERATOR:

- **Joel Heise**, Senior Director, Procurement and Materiel Management, Office of the Comptroller General, Treasury Board of Canada Secretariat

PANELISTS:

- **Daniel Pilon**, Director General, National Accommodations, Domestic Procurement and Asset Management (SPD), Global Affairs Canada
- **Crystal Villanueva-Berry** Manager, Procurement Advisory and Strategic Support, Parks Canada
- **Wendy Gaebel-Dallaire**, Director Land Procurement, Department of National Defence

Please visit the **website** for more details.

MARK YOUR CALENDARS!

Round Table # 2: Responsibilities of Business Owners

Date: December 4th, 2024

Time: 11:30 am to 1:00 pm EST

Target Audience: Procurement

Register Here: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_hrMSmjwwSXm437kt8RIVDQ

Round Table # 3: Supply Chain Resilience and Integrity

Date: January 29th, 2025

Time: 11:30 am to 1:00 pm EST

Target Audience: Procurement and Materiel Management

Register Here: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_0042u4sQT66o9GUFHFoViv

Round Table # 4: Long Term Fleet Electrification Plans

Date: February 12th, 2025

Time: 11:30 am to 1:00 pm EST

Target Audience: Materiel Management

Register Here: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_tnlDuOOhTIGpjYhFOQVzvA

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more information



MARQUEZ DATE
LES TABLES RONDES DE L'ICAGM/SCT

• 13 NOVEMBRE 2024 • 29 JANVIER 2025
 • 4 DÉCEMBRE 2024 • 12 FÉVRIER 2025



 Canadian Institute for Procurement and Material Management
 Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

VIRTUEL

L'Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel (ICAGM) et le Secrétariat du Conseil du Trésor (SCT) se sont associés pour organiser une série de quatre **tables rondes** gratuites pour les professionnels de l'approvisionnement et de la gestion du matériel du gouvernement du Canada.

Chaque table ronde se déroulera virtuellement sur Zoom et consistera en un événement de 90 minutes divisé en conversations modérées avec des experts en la matière ou un panel de dirigeants communautaires et une partie interactive avec le public.

Les tables rondes sont ouvertes gratuitement à tous les membres de la communauté des achats et de la gestion du matériel, mais une inscription distincte est requise pour chaque table ronde.

Table ronde # 1: Valeurs et éthique dans l'approvisionnement et la gestion du matériel

Date proposée : 13 novembre 2024

Horaire proposé : 11 h 30 à 13 h 00 HNE

Public cible : Gestion des approvisionnements et du matériel

Participation gratuite mais inscription préalable obligatoire.

Inscrivez-vous:

https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_8oeRq6QiRGe6u0qtQyw64w

Les politiques et les directives constituent une base solide pour les valeurs et l'éthique dans la fonction publique canadienne, en décrivant les responsabilités et les attentes à l'égard des fonctionnaires.

Cet événement mettra en lumière les pratiques essentielles et les conseils pour l'application des politiques et des directives en matière d'approvisionnement en accord avec les valeurs et l'éthique. Les intervenants discuteront de la manière de respecter les obligations dans la conduite des processus d'approvisionnement et de gestion du matériel avec équité, transparence et intégrité, et transmettront les leçons apprises concernant le processus de planification, l'appel d'offres et la gestion des contrats.

Les participants acquerront une compréhension approfondie du respect des valeurs et de l'éthique dans le processus d'approvisionnement fédéral et la connaissance des stratégies de gestion des conflits d'intérêts et d'autres situations complexes.

MODÉRATEUR :

- **Joel Heise**, Directeur principal, Gestion des achats et du matériel, Bureau du contrôleur général, Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada

PANELISTES:

- **Daniel Pilon**, directeur général, Hébergement national, approvisionnement national et gestion des actifs (SPD), Affaires mondiales Canada
- **Crystal Villanueva-Berry** gestionnaire, conseil en matière d'achats et soutien stratégique, Parcs Canada
- **Wendy Gaebel-Dallaire**, directrice des achats de terrains, ministère de la défense nationale

Veillez visiter le **site Web** pour plus de détails

MARQUEZ VOS CALENDRIERS!

Table ronde # 2: Responsabilités des propriétaires d'entreprise

Date proposée : 4 décembre 2024

Horaire proposé : 11 h 30 à 13 h 00 HNE

Public cible : Approvisionnement

Inscrivez-vous: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_hRMSmjwwSXM437kt8RIVDQ

Table ronde # 3: Résilience et intégrité de la chaîne d'approvisionnement

Date proposée : 29 janvier 2025

Horaire proposé : 11 h 30 à 13 h 00 HNE

Public cible : Gestion des approvisionnements et du matériel

Inscrivez-vous: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_0042u4sQT66o9GUFHFoViw

Table ronde # 4: Plans d'électrification de la flotte à long terme

Date proposée : 12 février 2025

Horaire proposé : 11 h 30 à 13 h HNE

Public cible : Gestion du matériel

Inscrivez-vous: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_tnIDuOOhTIGpjYhFOQVzvA

Communiquez avec le **Secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute of Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave
| Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!